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Ulice po stavbě chodníků.

ŠtŠtŠtŠŠtŠtŠtŠtŠtŠtŠtŠtŠtŠtŠtŠttŠtŠtŠtŠtttŠtŠtŠtŠtŠtŠttŠttŠttŠtŠttŠtŠtŠtttttttttttttttttttaararararararararaaaararraararararrarraaarrarrrrarrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrarrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrvviviviviviiviviviviviviviviiiiviviiiviviviviiviiviviiviviviiviiiiivivivivivivviviiiviiiiiiiiiivvviviiviiiiiiiiiiviviiiiiiiiiviiviiiiiviviiiviiiviiiiiiiviviviviviviiviviiiiiiiivviiiiiiiviiiviviiviiiiviiiiivivivvvvivviviviviiviivivvvvivvviviviviiivvvvvvvvvvvvivvivivivivivvvvivvivviviviviviivivvvivvvvviviviviviivivivvvvviviviviiiiivvvvvvvvviviviviiviviviiiiiivvvvvvvvvviviviiiiivvvvvvvvviiivvvvvvvviviiivivivvvvvvviviiiiivvvvvvvvviiiivvvvvvvviivvvvvvvivivivivvvvvvvviviviivvvvvvivivivvvvivivivvvvvvvvivivvvvvviviviivivvvvvvvvvvvivivvvvvvvvvivvvvvvvvvvvvvvvvvv ckckckckckckkckckckkckkckckckccckckckckckckckckckckkckckckckckckckckkckckckckkkkkkkckckckckckckckkkkckckckckcckckcckckkkkkckckckckckkkkkckckkkkckkkkckckckkkckckckckckkckckccccccccckccckcccckccccccckccckcckckcccccccccccckckccccccccckckkkckckkkcccccccckkkkkkkckccccckcckkckkckcccccckkkcckcccckkkkckckcccckckckckkkkkkccccckckckkkkkckkkkkkkkccckckkkckccckkkkkckkkkkkkkkkkkkkkckkkkkkkkkkkkkkkckkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkký ýýýýýýýýýý ýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýý ýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýý ý ý ýýýýýýýýýýýýýýýýýýý ýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýý ýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýý ýýýýýýýýýýýý ýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýý ýýýýýýýýýý ýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýý ýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýý ý ýýýýýýýýýýýýýýýý ýýýýýýýýýýýýýý ý ýýýýýýýýýý ýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýýý   erereererererererererereerererererereeeereeerereeeeeeeeeeeeeeeereeeeeereeeeeeeeeeeeeeeereeeereeeeeeeeeeeereeeeeeeeeerereeeeeeerereeeeeeeeeeeeereeeeeereeeeereeereeeeeeereeeeeeeeeeeeeeeeeeereeeeeeeerreeerreerrrerrrrrrreerrrrrrrererereeeeeeeeeeeeererrrrrrrrr

Vážení a milí spoluobčané,
jsme na konci léta a také čtyřletého voleb-
ního období, a  tak bych rád krátce připo-
mněl a zhodnotil čtyři roky působení končí-
cího zastupitelstva obce. V současné době 
slyšíte spíše špatné zprávy, a  tak jsem rád, 
že alespoň za obec můžeme podat pozitiv-
ní informace. V tomto období jsme úspěšně 
zvládli stavbu nejdelšího chodníku v  obci 
na 1. řádku, kdy jsme stavbou přispěli ke 
zvýšení bezpečnosti provozu chodců i mo-
toristů. Projekt řešil i nepřehledné křižovat-
ky a  místa na přecházení, takže zase jsme 
se v  bezpečnosti provozu posunuli dále. 
Se stavbou chodníku si většinou občané 
upraví své vjezdy, vstupy do domů a před-
zahrádky, a tím zlepší i celkový vzhled ulice. 
Za to všem, kteří to udělali, patří díky.

Druhou stavbou tohoto období byla vý-
stavba technického zázemí pro obec, kde 
je sklad obecního mobiliáře a klubovna pro 
zájmové organizace. Podmínkou bylo stih-
nout vše do oslav 700 let obce, což jsme 

zvládli přesně na den. Považuji to za velký 
úspěch v dnešní době, kdy se špatně shání 
stavební materiál, nejsou řemeslníci apod. 
Kdo něco v současné době stavíte, tak si to 
dokážete představit. V  tomto období jsme 
také obdrželi informace o získání několika 
dotací. První je dotace ze státního fondu 
dopravní infrastruktury na stavbu chodní-
ku z obce do průmyslové zóny (k bývalému 
ZD) ve výši 3,1 mil. Kč, druhou je dotace na 
rekonstrukci starého víceúčelového hřiště 
ve výši 2,8 mil. Kč a tři menší dotace z JMK 
pro hasiče, sokol a na výstavbu technické-
ho zázemí. Celkem jsme tedy letos získali 
dotace ve výši 7,08 mil. Kč, což nám umožní 
další investice a  rekonstrukce. V  získávání 
dotací jsme dlouhodobě úspěšní, takže to 
některým už může připadat jako samozřej-
most, ale není to tak jednoduché, je za tím 
spousta naší neviditelné práce a pro mne je 
to vždy obrovská vnitřní odměna, když je 
nám dotace přidělena. 

Průmyslová zóna Starovice.

Dovolím si krátce zhodnotit celé čtyřleté 
volební období. Bylo to mé třetí volební 
období na pozici starosty a mohu s jistotou 
říct, že bylo nejnáročnější. Důvodem není, 
že bychom nezvládali vlastní práci, anebo 
že by byl problém v  zastupitelstvu, to už 
vůbec ne, ale důvodem byly celosvětové 
problémy způsobené pandemií Covid-19 
a následně válkou, kterou rozpoutalo Rus-
ko, které tak ohrožuje mezinárodní mír. 
Tyto celosvětové problémy se nevyhýbají 
ani nám ve Starovicích, dotýkají se každého 
z nás a zásadně nás ovlivňují. Covid-19, kte-
rý u nás začal v březnu roku 2020 a násled-
ně se vracel v  dalších vlnách v  roce 2021 
i 2022, vyvolal v lidech strach a po výpadku 
hospodářství ekonomickou krizi, která se 
projevuje až nyní nedostatkem zboží, vyso-

kou inflací a vysokými cenami téměř všeho. 
A když jsme se chystali nadechnout k obno-
vě ekonomiky, Rusko napadlo vojensky sa-
mostatnou evropskou zemi, Ukrajinu. De-
mokratické země Evropy a USA se rozhodly 
napadené Ukrajině pomoci, za což Rusko 
začalo Evropu vydírat omezením dodávek 
plynu. Velké zdražování energií má dopad 
na celou ekonomiku, na každou rodinu, je 
to velký tlak na vlády EU. Putinovi se nedaří 
vojensky, proto mění taktiku a chce rozložit 
Evropu politicky a zdá se, že v tomto zazna-
menává úspěch, protože má u nás spoustu 
podporovatelů, kteří jsou ochotni ustoupit 
agresorovi a  vyměnit levný plyn i  za cenu 
ztráty svobody a demokracie.  
Jak jsem již uvedl, celosvětové problémy 
se přímo i  nepřímo týkají každého z  nás 
i  života v  obci. Přímé důsledky pociťuje-
me snižováním příjmu financí, na druhou 
stranu velkým zdražováním energií i všech 
materiálů, k  nepřímým pak patří ovlivnění 
občanů, strach, omezení společenského 
života, rozdělení společnosti na ty, kteří 
věří českým institucím a  respektují je, a  ty 
druhé, kteří lehce podléhají dezinformač-
ním zprávám a mají pocit, že výměnou vlá-
dy všechny problémy zmizí jak mávnutím 
kouzelného proutku. Toto všechno vytváří 
špatnou náladu a ve špatné náladě se nedá 
dobře fungovat. Ano, čeká nás těžké ob-
dobí, mnoho rodin je na hraně zvládnutí 
finančních nároků na energie i  ostatní ži-
votní potřeby. Nejhůře to vždy dopadá na 
ty nejslabší, samostatně žijící seniory, sa-
moživitelky a rodiny s dětmi. Nesmíme ale 
podlehnout skepsi, vláda podnikla první 
opatření, slíbila podporu nejzranitelnějším 
občanům, zastropování cen a doplatek ro-
dinám, u  kterých náklady na energie tvoří 
více jak třetinu jejich příjmu. Je to velká po-
moc, ale nemůžeme spoléhat jen na vládu, 
je potřeba, abychom každý pomohli a zača-
li například šetřit energie, kterými většina 
z nás dosud plýtvala. My na obci se tímto ří-
díme a snažíme se pomáhat v rámci našich 
možností, zejména podporou společenské-
ho života a ekonomiky. Také připravujeme 
opatření ke snižování spotřeby energií 
výměnou svítidel veřejného osvětlení za 
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úsporná, zavedení fotovoltaiky a  možná 
i přistoupíme k omezení veřejného osvětle-
ní. Podporujeme celoročně naši ekonomiku 
investičními akcemi. Když se ohlédnete za 
těmito čtyřmi lety pohledem do fotogalerie, 
uvidíte, kolik staveb jsme opět zrealizovali 
relativně nedávno, u nichž nám dnes připa-
dá, jako by zde byly odjakživa, jako napří-
klad cyklostezku nebo nové chodníky.

Dnes již neodmyslitelná cyklostezka.

Realizací projektů se snažíme zlepšovat 
život v  obci a  zároveň tím podporujeme 
ekonomiku a zaměstnanost lidí. Na druhou 
stranu si všímám, že i přes to, že se máme 
ekonomicky lépe, máme daleko lepší pod-
mínky k  životu než dřív, tak paradoxně se 
zlepšující se ekonomickou situací se zhor-
šují mezilidské vztahy. Je to asi přirozený 
jev, vždy když jsme někde na cestách, tak 
pozoruji, že se dá udělat přímá úměrnost 
mezi tím, čím chudší společnost, tím lepší 
vztahy, pohostinnost, vřelost a  upřímnost.  
V  bohatých zemích už si každý hlídá svůj 
majetek a  své soukromí. Proto se snažíme 
stmelovat naše občany různými společen-

Technické zázemí obce. Končící zastupitelé.

Mohu říct, že jsme za tyto čtyři roky naplnili 
naše volební plány a splnili, i přes nelehké 
období, téměř vše, co jsme si předsevzali. 
Chci poděkovat především místostarostovi 
a zastupitelům za velkou podporu a spolu-
práci při řešení úkolů spojených s  činností 
obce a  realizací projektů. Kdo nebyl nikdy 
v zastupitelstvu, těžko může posoudit nároč-
nost této práce, kdy je nutné řešit a rozhodo-
vat složité problémy, které se dotýkají jednot-
livých občanů. Není to jednoduché, protože 

nikdy nelze vyhovět všem. Snažíme se vždy 
zohlednit potřeby obce jako celku oproti ně-
kterým individuálním požadavkům. 
I přesto hodnotím tyto čtyři roky jako velice 
úspěšné. Výsledkem naší dlouhodobé práce 
je například to, že jsme jednou z mála obcí, 
která má vyřešeno parkování, kde neparku-
jí auta na chodnících či zeleni ani kamiony 
v  obci, máme širokou nabídku dětských 
hřišť a  sportovišť, máme krásnou přírodu 
kolem obce, o  kterou se intenzivně stará-
me. Starovice jsou atraktivní obcí s moderní 
infrastrukturou, velkou občanskou vybave-
ností, spoustou společenských akcí, fungu-
jícími organizacemi, zkrátka místem, kde se 
dobře žije. Za to všechno si můžeme společ-
ně poblahopřát, je to díky práci nás všech 
- občanů, kteří nejsou lhostejní, zastupitelů 
i zájmových organizací. 
Čekají nás nové volby do zastupitelstev obcí 
23. a 24. září, a pokud přijdete k volbám, kde 
je letos pouze jedna kandidátka, dáte nám 
tím najevo podporu a  zpětnou vazbu, že 
jste s naší prací spokojení. Pro některé obča-
ny může být jen jedna kandidátka zklamá-
ním, protože volby teď nebudou napínavé. 
Nevím, proč není kandidátek víc. Po celou 
dobu našeho vedení máme spoustu kritiků, 
odpůrců a  radílků, takže mne překvapuje, 
že ti nespokojení nevyužili svoji příležitost 
jít kandidovat a vyzkoušet si, jaké to je, vést 
obec a hledat neustále kompromis, aby byli 
všichni spokojení.     
Na závěr chci poděkovat všem zastupitelům 
za jejich práci pro obec, občanům za podpo-
ru a důvěru. Končím své třetí volební obdo-
bí s pocitem dobře odvedené práce. 

Antonín Kadlec, starosta obce

skými setkáními, ať už podporou tanečních 
zábav, společenských setkání či podporou 
sportu a zájmových organizací. 
Myslím si, že mají u nás zájmové organizace 
dobrou podporu ze strany obce, ale i přes-
to se zdá, že některé organizace možná 
poněkud oslabují a  pro zachování spole-
čenského života čím dál více musí přebírat 
iniciativu obec. Snad je to jen přechodná 
fáze po covidu, již nyní se můžeme těšit na 
říjnový Gulášfest, který pořádají hasiči, tak 
třeba se zavede nová tradice. 
Jednou z významných akcí tohoto roku byla 
oslava 700. let od první písemné sbírky, kte-
rou pořádala obec za pomoci jednotlivých 
organizací. Měl jsem radost, že oslava i přes 
nepřízeň počasí proběhla v příjemné, přátel-
ské, uvolněné atmosféře, s krásným vystou-
pením souboru Břeclavan a  za doprovodu 
DH Stříbrňanky. Osobě si vážím právě zapo-
jení všech organizací do společné práce, kdy 
jsme se zase jednou všichni spojili a uspořá-
dali společné setkání. Tímto chci ještě jed-
nou poděkovat všem za aktivní přístup při 
organizaci a  pomoci, ať už to byli zástupci 
obce, organizací či jednotlivci. 

Ze křtu knihy o obci.

Kniha Starovice

Vážení občané, jestliže ještě nemáte knihu Starovice a zvažujete její 
koupi třeba jako vánoční dárek, tak neváhejte a dojděte si ji zakoupit 
na obecní úřad, protože už jich z 350 výtisků zbývá jen pár desítek 
a  žádný dotisk nelze aktuálně uskutečnit, protože by byl finančně 
velice nákladný. Už u  těchto výtisků nám byla navýšena cena kvůli 
zdražování materiálu a vydání bylo dokonce ohroženo nedostatkem 
křídového papíru. Cena jednoho výtisku tak vyšla na 776 Kč a prodej-
ní cena byla schválena zastupiteli na 500 Kč, to znamená, že je každý 
výtisk dotován obcí částkou 276 Kč.  
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Přehled přidělených dotací

Výpis ze  zasedání zastupitelstva obce ze dne 23. 6. 2022

Zastupitelstvo obce Starovice schvaluje:

Usnesení č. 1/3/2022 Zapisovatele, ověřovatele, navržený program
Usnesení č. 2/3/2022 Zařadit předložené návrhy do změny územního 
plánu č. 2
Usnesení č. 3/3/2022 Zadat zpracování změny územního plánu č. 2 Sta-
rovice Ing. Arch. Pavlu Kleinovi, Kroftova 35, Brno za nabídkovou cenu 
250.000 Kč bez DPH
Usnesení č. 4/3/2022 Dodatek č. 1 Smlouvy o dílo se společností Stavby 
RUFA s.r.o. na akci „Novostavba skladovacího a technického zázemí obce“ 
na vícepráce ve výši 396.947,49 Kč bez DPH
Usnesení č. 6/3/2022 Smlouvu č. JMK076518/22/ORR o poskytnutí do-
tace z rozpočtu Jihomoravského kraje na akci „Zázemí pro zájmové orga-
nizace“ ve výši 217.000 Kč
Usnesení č. 8/3/2022 Smlouvu č. JMK076591/22/OKH o poskytnutí do-
tace z  rozpočtu Jihomoravského kraje na akci „JSDH Starovice obnova 
prostředků požární ochrany“ ve výši 49.000 Kč 
Usnesení č. 10/3/2022 Smlouvu o  zřízení věcného břemene č.: HO-
014330066599/01-MDP se společností EG.D, a.s., Lidická 1873/36, 602 00 
Brno za jednorázovou náhradu 2.500 Kč bez DPH
Usnesení č. 12/3/2022 Smlouvu č.: HO-001030074608/001-RGV 
o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene se společností EG.D, a.s., 
Lidická 1873/36, 602 00 Brno za jednorázovou náhradu 2.000 Kč bez DPH
Usnesení č. 14/3/2022 Smlouvu č.: HO-001030074609/001-RGV 
o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene se společností EG.D, a.s., 
Lidická 1873/36, 602 00 Brno za jednorázovou náhradu 2.000 Kč bez DPH
Usnesení č. 16/3/2022 Smlouvu o  zřízení služebnosti inženýrské sítě 
„Prodloužení vodovodu v lokalitě BR3“ 
Usnesení č. 18/3/2022 Prodejní cenu knihy Starovice 500 Kč/1ks
Usnesení č. 19/3/2022 Smlouvu č.: HO-001030076103/002-ENGS 
o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene se společností EG.D, a.s., 
Lidická 1873/36, 602 00 Brno za jednorázovou náhradu 2.000 Kč bez DPH

Usnesení č. 21/3/2022 Prodej Jednotka motorová VARI inv. č. 518 za 
cenu 6.000 Kč s DPH 

Zastupitelstvo obce Starovice pověřuje:

Usnesení č. 5/3/2022 Starostu obce k podpisu Dodatku č. 1 Smlouvy 
o dílo se společností Stavby RUFA s.r.o. na akci „Novostavba skladovacího 
a technického zázemí obce“ na vícepráce ve výši 396.947,49 Kč bez DPH
Usnesení č. 7/3/2022 Starostu obce k podpisu Smlouvy č. JMK076518/22/
ORR o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje na akci „Záze-
mí pro zájmové organizace“
Usnesení č. 9/3/2022 Starostu obce k podpisu Smlouvy č. JMK076591/22/
OKH o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje na akci „JSDH 
Starovice obnova prostředků požární ochrany“
Usnesení č. 11/3/2022 Starostu obce k podpisu Smlouvy o zřízení věc-
ného břemene č.: HO-014330066599/01-MDP se společností EG.D, a.s., 
Lidická 1873/36, 602 00 Brno
Usnesení č. 13/3/2022 Starostu obce k  podpisu Smlouvy č.: HO-
001030074608/001-RGV o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
se společností EG.D, a.s., Lidická 1873/36, 602 00 Brno
Usnesení č. 15/3/2022 Starostu obce k  podpisu Smlouvy č.: HO-
001030074609/001-RGV o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
se společností EG.D, a.s., Lidická 1873/36, 602 00 Brno
Usnesení č. 17/3/2022 Starostu obce k podpisu Smlouvy o zřízení slu-
žebnosti inženýrské sítě „Prodloužení vodovodu v lokalitě BR3“ 
Usnesení č. 20/3/2022 Starostu obce k  podpisu Smlouvy č.: HO-
001030076103/001-ENGS o smlouvě budoucí o zřízení věcného břeme-
ne se společností EG.D, a.s., Lidická 1873/36, 602 00 Brno
Usnesení č. 22/3/2022 Starostu obce k podpisu Kupní smlouvy na pro-
dej Jednotka motorová VARI inv. č. 518 

Zastupitelstvo obce Starovice bere na vědomí:

• Rozpočtové opatření č. 3/2022

usnesení č. 

3/2022
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Obec Starovice provede v měsíci říjnu vyúč-
tování stočného. Stočné je vypočteno na zá-
kladě odečtů stavů vodoměrů provedených 
společností VaK Břeclav, a.s. a  schválených 
cen obcí Starovice za stočné pro jednotlivé 
roky. Vyúčtování obdrží každá domácnost 
do své poštovní schránky začátkem měsíce 
října. Způsob úhrad nebo vratek přeplatků 
je níže popsán. Dbejte prosím dodržení ter-
mínu splatnosti nedoplatků do 31. 10. 2022, 
neradi bychom vám účtovali smluvní penále 
dle smlouvy (smluvní úrok z prodlení ve výši 
0,1 % za každý den prodlení a smluvní poku-
tu za každý i započatý měsíc prodlení ve výši 
100 Kč).

Vrácení přeplatku:

1. v hotovosti – v kanceláři Obecního úřadu 
Starovice v úřední dny: pondělí, středa 
7.00 – 17.00 hod.

2. bankovním převodem – na základě žá-
dosti majitele nemovitosti (žádost zašlete na 
email: obec@starovice.cz nebo zavolejte na 
tel: 519 414 755)
3. pokud nebude přeplatek vybrán do 31. 
10. 2022 bude částka přeplatku převedena 
do záloh dalšího zúčtovacího období

stočné 2021 46,95 Kč/m3 bez DPH, 51,65 Kč/m3 včetně 10 % DPH

stočné 2022 47,50 Kč/m3 bez DPH, 52,25 Kč/m3 včetně 10 % DPH

množství spotřebované vody dle odečtů společnosti VaK Břeclav, a.s.

propočet spotřeby k 31. 12. 2021 výpočet provedla společnost VaK Břeclav, a.s.

odečtené zálohy platby SIPO září 2021 – srpen 2022
platby trvalým příkazem říjen 2021 – září 2022

termín úhrady nedoplatku do 31. 10. 2022

termín vyzvednutí přeplatku do 31. 10. 2022, úřední dny: pondělí, středa 7.00-17.00

Úhrada nedoplatku:

1. bankovním převodem – účet KB č. 
9723651/0100, VS: číslo popisné
2. v hotovosti – v kanceláři Obecního úřadu 
Starovice v úřední dny: pondělí, středa 
7.00 – 17.00 hod.

Vyúčtování stočného 

Volby do zastupitelstev obcí  

pátek  23. září 2022 od 14.00 do 22.00 hodin

sobota 24. září 2022 od 08.00 do 14.00 hodin

volební místnost: budova Školní jídelny Starovice (budova je bez-

bariérová)

• Volič po příchodu do volební místnosti prokáže svou totožnost 
a státní občanství České republiky, popřípadě státní občanství stá-
tu, jehož občané jsou oprávněni volit na území České republiky. 
Totožnost a státní občanství prokáže volič občanským průkazem 

nebo cestovním pasem České republiky, jde-li o  cizince, průka-
zem o povolení k pobytu nebo potvrzením o přechodném pobytu.

• Způsob hlasování:
 Volič může na hlasovacím lístku označit v rámečku před jménem 

kandidáta křížkem toho kandidáta, pro kterého hlasuje. Volič 
může volit nejvýše 9 kandidátů, anebo může na hlasovacím lístku 
označit křížkem ve čtverečku v záhlaví sloupce s kandidáty voleb-
ní stranu.

• Občané, kteří by chtěli volit, a ze zdravotních důvodů se nemo-
hou dostavit do volební místnosti, si mohou vyžádat přenosnou 
volební schránku do domu.

Telefonní spojení do volební místnosti: 724 187 322.

První výsledky změny placení za odpady

Zavedení placení za odpady dle skutečnos-
ti přináší výborné výsledky. Po prvním půl-
roce jsme provedli vyhodnocení a můžeme 
konstatovat, že ubylo o  1/3 odpadů v  po-
pelnicích a o polovinu objemných odpadů 
na sběrném dvoře. Čím méně odpadů vy-
produkujeme, tím méně zaplatíme za jejich 
likvidaci. Cílem je přimět všechny občany 
k  lepšímu třídění a  vůbec přemýšlení při 
produkci odpadů.  Nejlepší odpady jsou ty, 
které vůbec nevzniknou.
Z výsledků vývozu popelnic vycházejí zají-
mavá čísla. Například některé domácnosti 
za půl roku ještě nevyvezly popelnici, což 
je až zarážející. Mnoho občanů, především 
seniorů, vyváží popelnici jednou za čtvrt 
roku a nejvíce občanů dává popelnici k vý-
vozu jednou za měsíc. V  prvním pololetí 

letošního roku bylo uskutečněno 13 svo-
zů a  v  průměru vychází na domácnost 4,5 
vývozu popelnic. Dále v  průměru vychází 
47 litrů za měsíc na jednoho občana, takže 
si každý můžete spočítat, jak na tom jste. 
Na druhou stranu mi připadá, že některé 
domácnosti si stále neuvědomují, že bu-
dou platit podle vývozu popelnic, protože 
produkují odpadů mnoho a  při vyúčtová-
ní se budou divit, kolik budou platit. Mezi 
domácnostmi jsou velké rozdíly, ale kdo 
dobře třídí, určitě ušetří. Efektivní třídě-
ní není těžké a  výsledky jsou přesvědčivé. 
Například někteří občané, kteří mívali před 
tímto systémem při svozech i dvě velké po-
pelnice, už vystačí pouze s jednou. Jiní zase 
přešli na menší popelnici. 
Lepším tříděním nám přibývá i  recyklova-

telných komodit, proto jsme v obci přidali 
dvě sběrná místa na papír a sklo. Jedno je 
umístěno na 3. řádku za školkou a druhé na 
4. řádku ve spodní části. S popelnicemi na 
papír máme neustálý problém, protože stá-
le mnoho občanů do popelnic vkládá vel-
ké nesešlápnuté kartony, které objemově 
zaplní kontejner, a přitom je váhově téměř 
prázdný. Žádám, prosím, vhazujte do kon-
tejnerů pouze řádně svázaný a  sešlápnutý 
papír. Velké kartony patří do kontejneru 
na sběrný dvůr.  Do budoucna plánujeme 
všechna svozová místa monitorovat, aby-
chom předešli neukázněným producen-
tům odpadů.
Třiďte odpad, má to smysl.        

Antonín Kadlec

Základní informace:
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Mateřská škola

Den otevřených dveří v mateřské škole
U příležitosti oslav 700 let od první písemné 
zmínky o obci Starovice uspořádala naše ma-
teřská škola den otevřených dveří. Paní uči-
telky školku vyzdobily pracemi dětí, které po-
ctivě celý rok schraňovaly, a návštěvníci měli 

možnost nahlédnout do archivních fotogra-
fií. Mnoho z nich se na fotografiích poznalo, 
zavzpomínali na „staré dobré časy“ a někteří 
i na první lásky. Mezi těmi, kdo školku navští-
vili, byly i bývalé paní ředitelky Dana Koníč-

ková a  Jarmila Langášková, které si zavzpo-
mínaly na svá pracovní léta a svým nadšením 
ze současné podoby školky nás povzbudily 
v další práci, za což jim moc děkujeme.

Zdeňka Kadlecová

Hudební divadlo Musica animae ve školce

Začátek školního roku se tradičně snažíme dětem zpříjemnit 
pohádkou a už několik let nám v tom pomáhá hudební skupi-
na Musica animae, kterou tvoří zkušení hudební pedagogové. 
Jejich hudební pohádky nejen pobaví a rozveselí, ale mají také 
výchovný přesah. Tentokrát k nám přijeli s pohádkou O Smo-
líčkovi a  děti poučili o  tom, že „domluva a  dané slovo platí“. 
Děti se tuto poučku naučily díky chytlavé melodii a zařadily si 
ji mezi třídní pravidla.

Zdeňka Kadlecová

Keramické kroužky v mateřské škole
Školní rok 2022/23 mateřská škola nebude organizovat keramický 
kroužek pro děti. Je to především z důvodu vysoké finanční náročnosti. 
Mateřská škola je příspěvková organizace, jejíž hlavní činností je výcho-
va a  vzdělávání předškolních dětí a  na tuto činnost také dostáváme 
příspěvky od státu. Kroužky jsou volnočasová aktivita, a proto je může-
me pořádat pouze jako vedlejší hospodářskou činnost a tady na žádné 

Vánoční keramické tvoření
Ve středu 19. 10. 2022 od 18:00 do 20:00 hod. pořádá mateřská ško-
la tematický keramický seminář (termín pro dokončení výrobků do-
mluvíme na místě). Paušální poplatek je 200,- Kč/seminář + platba 
podle váhy výrobku. Zájemci si mohou přijít vyrobit keramické dá-

příspěvky nárok nemáme. Cena, kterou bychom při dnešních cenách 
energií museli po rodičích dětí požadovat, by byla příliš vysoká. Proto 
jsme se domluvili s Centrem volného času Pavučina Hustopeče na spo-
lupráci a pronajali jsme jim prostory dílny na pořádání kroužků pro děti. 
Pavučina je organizací volnočasovou, a tudíž má tyto aktivity dotované 
státem. Cena těchto kroužků tak zůstává stále přijatelná.

rečky nebo dekorace s vánoční tematikou. Pokud se chcete semináře 
zúčastnit, přihlaste se na mailové adrese: reditelna@msstarovice.cz 
nebo telefonicky na č. 601 103 384. Počet míst je omezen. V případě 
většího zájmu bude stanoven další termín.

Děti se při pohádce pobavily i poučily.

Herci v akci.
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Oslavy si užily také děti.

Krátce, ale intenzivně sprchlo na začátku oslavy.

Oslava 700. výročí první písemné zmínky o obci

V  letošním létě jsme si užili několik deštivých víkendů. Déšť hlásila 
předpověď počasí i na sobotu 30. července, kdy se konaly oslavy 700. 
výročí první písemné zmínky o  obci. Měsíce příprav teď hrozil zhatit 
déšť. Nakonec však všechno dopadlo dobře. Po propršeném dopoledni 
a krátké spršce přesně na zahájení akce ve 14 hodin u myslivny se po-
časí umoudřilo a mraky se roztrhly. Oslavy tak proběhly za příjemného 
počasí – ani vedro, ani chladno. 
Po krátkém proslovu starosty pozdravili přítomné pozvaní hosté. 
Promluvily zde například bývalé ředitelky mateřské školy, náměstek 
hejtmana Jihomoravského kraje či potomek původních německy mlu-
vících obyvatel. K příležitosti kulatého výročí vydala obec Starovice kni-
hu, kterou slavnostně pokřtil prof. Jan Pirk vínem pana Vrátila. 
Celé odpoledne se neslo ve folklórním duchu a vystoupení skvělého 
souboru Břeclavan prokládala dechová hudba Stříbrňanka. 
Kdo si chtěl zavzpomínat, mohl si odskočit do sokolovny, kde byly 
vystaveny fotografie z historie obce, k nahlédnutí zde byla i obecní 
kronika z 80. let. Kromě starých fotek bylo možné zhlédnout také vý-
stavu mysliveckých trofejí a výstavu obrazů starovických malířek – to 
vše zpříjemňovali vinaři, kteří zde nabízeli návštěvníkům ochutnávku 
místních vín. Po celou dobu oslav byla sokolovna neustále plná lidí 
a ještě druhý den byla pro velký zájem zpřístupněna. 
Děti slavily po svém – na travnaté ploše areálu se mohly vyběhat, uži-
ly si historický kolotoč, střelnici a skákací hrad, velmi žádané byly také 
výborné vafle Věrky Poláškové. 
Večer pak folklór vystřídaly modernější rytmy a až do ranních hodin 
hrála přítomným k tanci kapela Emil. 
Nezbývá než popřát, aby se oslavy 800. výročí vydařily alespoň tak, 
jako ty naše. 

Petra Pokorná

Pan profesor Pirk přeje Starovicím vše nejlepší do dalších let a pan Vrátil 
už chystá víno ke křtu knihy.
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Odpoledne zpříjemnilo vystoupení folklórního souboru Břeclavan. O malování na obličej byl velký zájem.

O výstavu v sokolovně byl velký zájem. 

Pozvaní hosté krátce pozdravili přítomné.

Kromě fotek byly vystaveny i myslivecké trofeje a obrazy starovických malířek. 
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Starovice před 50 lety

Hody 2022

V létě bylo obnoveno promítání místního kina po přetržce, způsobené opravou školní budovy, kdy byla v kinosále provizorně umístěna jedna třída. 
Na podzim se začalo s generální opravou sokolovny, která měla být rozšířena a přestavěna. Bylo naplánováno dostavět předsálí, šatny, sociální 
zařízení, jeviště i s šatnou a skladem pro herce a rozšířit i samotný sál o místo k sezení. Toto vše včetně záchodů v sokolovně dosud chybělo. 
Stavba pokračovala i v dalším roce.                                                                                                                                                                                    Petra Pokorná

Opět po roce přišel konec léta a to ve Staro-
vicích neznamená nic jiného než krojované 
hody! Vše proběhlo v pořádku a my si je teď 
můžeme společně připomenout.
Předpovědi  počasí nebyly zrovna nejklad-
nější. Obec tedy přes plac zařídila stan, který 
přes víkend velmi pomohl. Za dva měsíce pří-
prav se dalo dohromady 10 párů stárků, což 
není vůbec zlé.
Na páteční předhodové diskotéce jsme se 
jako každý rok těšili z obrovské návštěvnosti, 
čímž už je pátek ve Starovicích známý. Na so-
botní večerní zábavě hrála k poslechu a tanci 
dechová hudba Vlkošáci a  v  neděli Slovác-
ká kapela Romana Horňáčka. I  přes deštivé 

počasí a  občasný výpadek elektřiny se však 
krásná atmosféra neztratila, což nám potvrdi-
lo několik účastníků. 
Na zakončení hodů jako tradičně přišlo půl-
noční překvapení, které si stárci pro všechny 
zúčastněné připravili. Starší i nováčci se svých 
rolí zhostili na výbornou a  diváci si vyžádali 
opakování, po kterém následovala závěrečná 
diskotéka.
Tímto bychom chtěli poděkovat všem zúčast-
něným, organizátorům a přátelům hodového 
veselí, kteří se o  průběh letošních hodů za-
sloužili. Už teď se nemůžeme dočkat nadchá-
zejících hodů a nových stárků a stárek. Juch!

za stárky Josef Štůla

Původní budova sokolovny před přestavbou. Budova byla rozšířena a přestavěna. 
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Pro mě je život pestrobarevná vitráž
Rozhovor s prof. MUDr. Janem Pirkem, DrSc.

Známého českého kardiochirurga Jana Pir-
ka potkáváme už více než 10 let pravidelně 
na starovických letních hodech. V letošním 
roce oslavil již 74. narozeniny. Do důchodu 
se však nechystá, stále operuje a je také ak-
tivní sportovec. Letos byl tak laskav, že se 
ujal role kmotra a pokřtil nám knihu o Sta-
rovicích. Co ho se Starovicemi pojí a proč se 
sem pravidelně vrací? 

Jak jste objevil Starovice? 

Před více než 15 lety mě oslovili lidé, kte-
ré jsem vůbec neznal, že jim poslali tatín-
ka z nemocnice domů s tím, že už se s ním 
nedá nic dělat a už je to vlastně konec. Já 
nikdy nikoho neodmítnu, když se na mě 
obrátí s žádostí o pomoc, proto jsem si pro-
studoval lékařské materiály a pána jsem si 
pozval do Prahy. Dopadlo to tak, že dnes tu 
s  námi sedí a  slaví 700 let Starovic. Tehdy 
mě na oplátku pozval k  sobě do sklípku 
a od té doby jezdíme do Starovic pravidel-
ně několikrát ročně a jsme přátelé. 
Během těch 15 let jsem už operoval spous-
tu dalších lidí z  tohoto regionu, z  Vrbice 
například a  mnoho se jich jezdí do IKEMU 
léčit. IKEM má takovou pověst, že jsme jen 
pro VIP lidi, ale jak vidíte, vůbec to není 
pravda, léčíme každého, kdo to potřebuje. 

Co vás sem tak táhne, že sem každý rok 

jezdíte? 

Všichni v České republice ví, že jižní Mora-
va má výborné víno. Myslím si, že poslední 
roky se kvalita vína velmi zlepšila. Ale co mě 
sem opravdu táhne, jsou místní 
lidé, kteří jsou velmi milí, srdeční, 
veselí a přátelští. Líbí se mi, že tu 
funguje spolupráce a  lidé si po-
máhají. Ve velkých městech, kde 
se lidé neznají, jsou na sebe často 
nepříjemní. To je špatně, protože 
život je krásný, ale velmi krátký 
a neměli bychom si kazit nevraži-
vostí, měli bychom si ho užít. 
Co pro vás tedy znamená užívat 

si život? 

Pro mě je život pestrobarevná vit-
ráž, má tolik krásných kousků a je 
jen na nás, abychom si jednotlivá 
sklíčka té vitráže vyleštili, rozzá-
řili a  užili si život v  celé jeho šíři 
a kráse. 

Pijete rád víno? 

Mám rád víno a dokonce se chlu-
bím tím, že mám nejzápadnější 
moravský sklípek na světě, proto-
že ho mám 30 km od Prahy v pů-

vabné vesničce Konojedy. Je to opravdu 
moravský sklípek, kvelbený čejkovickou 
klenbou, který mi stavěla sklepařská fir-
ma z  Hustopečí. Mám tam presshaus, kde 
sice víno nevyrábíme, ale dá se tam sedět 
a  popíjet, a  pak tam mám samozřejmě ar-
chiv, kde si víno ukládám. Máme 7 vnoučat 
a každému jsem založil jeden archivní box. 
Když se narodili, koupil jsem každému dva 
kartony moravského vína a na vinětu jsem 
jim nechal napsat vždy ročník a  křestní 
jméno vnoučete. Každé vnouče tak má víno 
z  roku svého narození, a  teprve když jim 
bude 18 let, otevřeme první lahev. Jednu 
už jsme otevřeli, nejstarší vnuk má 20 let. 
Byl jsem připravený na to, že víno se za tu 
dobu mohlo zkazit, ale bylo naprosto úžas-
né. Protože má každé vnouče dva kartony, 
můžou si každých 10 let otevřít jednu lah-
vinku a degustovat a snad si při tom vzpo-
menou i  na dědka a  bábu, od kterých to 
víno dostali. Mají ode mě sadu až do sta let.

To je hezký nápad. Naši vinaři mimo-

chodem teď na oslavách výročí nabízeli 

k ochutnání víno z roku 1982. Bylo taky 

výborné. 

Jednou jsem přednášel ve Francii a  dostal 
jsem jako pozornost červené víno z  roku, 
kdy jsem se narodil, tedy z roku 1948. Uložil 
jsem si ho do sklípku a občas jsem se na něj 
chodil podívat a  potěšit se s  ním… a  jed-
nou takhle přijdu a ta láhev tam prostě ne-
byla. Manželka ji náhodně otevřela a vypila 
s kamarádkou. Vůbec jsem neochutnal. Od 

té doby mám ve sklípku i  dva boxy, které 
jsou zamřížované a zamčené. 

Vím o vás, že jste aktivní sportovec a jste 

ve skvělé kondici, což je ve vašem věku 

obdivuhodné.

Maraton už celý neběhám. Sice jsem zva-
žoval, že bych si ho zaběhl jen lehkým 
tempem, jako nedělní výlet, ale to nejde, 
protože když si připnete to číslo na prsa, 
ono vám to nedá a snažíte se běžet. Osobní 
rekord mám 3 hodiny 14 minut, což vyža-
duje velký trénink. A já už nechci dřít, už si 
chci jen užívat, rád jezdím i  na kole nebo 
plavu a dělám i jiné sporty, takže s marato-
ny už jsem skončil, běhám jen půlmaratony 
a kratší závody. Ale už se těším, jak si zítra 
ráno vyběhnu zadem na Hustopeče a  pak 
to vezmu vrchem, abych přitom koukal na 
Novomlýnské nádrže, takových 7 – 10 kilo-
metrů si ráno dám. 

V loňském roce vám vyšla knížka, ve kte-

ré bilancujete svůj život. 

Ano, vydali jsme ji s kamarádem Tomášem 
Poláčkem a  jmenuje se Srdcař v  cílové ro-
vince. Knížka vznikla během covidové-
ho roku 2020, kdy jsme spolu běhali a  při 
tom jsme si povídali. On měl během toho 
zapnutý diktafon a  nahrával, takže jsme 
nakecali 60 hodin kecání a on z toho napsal 
tu knížku, která loni vyšla a  docela dobře 
se prodává. 
Děkuji za rozhovor. 

Petra Pokorná

Profesor Pirk s tanečnicemi souboru Břeclavan. 



Obec Starovice (1322 - 2022) 11

Štarvický panter3/2022

Dětské rybářské závody ve Starovicích

11. června se na rybníku ve Starovicích uskutečnily dětské rybářské 
závody. Závod začal v 7 hodin a v 11 byl ukončen vyhlášením výsled-
ků.
Závodu se zúčastnilo 50 dětí, z  toho aktivně jich chytalo 36. Mohlo 
se lovit pouze na jednu udici, a to volným stylem. Pro účastníky bylo 
během dne podáváno občerstvení. Všechny děti dostaly dárkový ba-
líček a pro vítěze byly připraveny poháry a medaile.

Celkem bylo uloveno 55 kusů kaprů, jedna štika o délce 50 cm a okoun 
o délce 28 cm. Největšího kapra s délkou 52 cm ulovil Matyáš Šlór.
Po ukončení závodu proběhlo dodatečné pasování rybářů z našeho 
rybářského kroužku a předání pasovacích listů. 
Za pomoc s přípravami děkujeme obci Starovice a městu Hustopeče. 
Dále děkujeme za sponzorské dary prodejně Foret Fishing. 

rybáři

Panter v Alpách

Ještě poslední instrukce... Pohodička při závodu.

Při závodech je spousta času na pokec a relax s kamarády. Už ji táhnu!

Přehrada Malta se nachází v rakouských Alpách, 
v národním parku Korutany. Patří mezi nejvyšší 
rakouské přehrady ve výšce 1990 m a okolní le-
dovce mají nadmořskou výšku 3100 m.

Hory v  národním parku Gesäuse o  nadmoř-
ských výškách kolem 2300 m jsou součástí 
Ennstálských Alp.
Pro člověka žijící na jižní Moravě se tato kra-

jina jeví jako obrovské velehory, ze kterých 
sálá podivná síla a člověka nutí k zamyšlení.

Jiří Lang
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Nábor malých fotbalistů a fotbalistek

V roce 2013 jsme po více jak dvaceti letech obnovili práci s fotbalovou 
mládeží. Za tu dobu se v družstvu žáků vystřídaly desítky dětí i něko-
lik trenérů a pomocníků, kteří jsou především z řad rodičů. 
Nejde jen o samotný fotbal, ale především o zapojení dětí ke spor-
tu, zdravému životnímu stylu, zapojení do kolektivu, výuku pravidel 
a disciplíny. Trénují s námi kluci i holky a některé holky dosahují lep-
ších výsledků než kluci. Někteří z kluků, kteří prošli naší přípravkou, už 
dnes hrají v A týmu i ve vyšších soutěžích. 
Po covidu ubylo dětí se zájmem o  fotbal, proto se tímto obracíme 
na rodiče, kteří by chtěli, aby se jejich děti věnovaly sportu. Můžete 
přivést děti kdykoliv nezávazně na trénink, aby si vyzkoušely, zda je 
trénování zaujme, a  jestliže ano, tak potom můžou s námi pravidel-
ně trénovat a následně i hrát zápasy. Tréninky se konají každé úterý 
a  čtvrtek od 16:30 na hřišti (po větším ochlazení pak v  sokolovně). 
V současné době prvořadě přijímáme děti ročníků 2013, 2014, 2015, 
ale můžou dojít i starší. 

Také děkujeme za pomoc rodičům, při trénování, odvozu dětí na zá-
pas anebo nachystání hřiště před zápasem. Všichni jsme jeden tým.  

Naše fotbalové začátky.

 Jestlipak si dávájí rozcvičky i dnes? Tato generace nám už taky odrostla...

Knihovna

Protože se nám už prodlužují večery, což přímo vybízí k četbě, dovolte 
mně malou pozvánku do knihovny:

Delia Owens: Kde zpívají raci

Poetický příběh z pobřeží Severní Karolíny, v blízkosti močálů, z 50. – 60. 
let, 20. století. Hlavní hrdinka Kya je citlivá a inteligentní dívka, kterou 
postupně opustí celá rodina; nejdřív matka, potom sourozenci a  na-
konec i opilecký otec. Musí se naučit (pře)žít sama, bez lidí, ale v lásce 
a symbióze s přírodou, které uprostřed divočiny dokonale rozumí.
Nechybí tu ale ani napětí, kdy se Kya stává hlavní podezřelou z vraždy 
místního playboye. 
Pokud máte rádi zajímavé životní osudy, pak vám doporučuji tento 
poutavý příběh. Na „holku z bažiny“ budete dlouho vzpomínat.

Pár citací z knihy:  
„Po cestě se hnal od oceánu tak silný vítr, že když došla na pláž, aspoň 
měla někoho, o koho se mohla opřít.“
„Klečela na pláži a třásla se. „Nikdy jsem po lidech nic nechtěla. Možná 
čas od času leda to, aby mě nechali na pokoji.“
„Jedli dort tak, jak by se jíst neměl. Tak, jak by ho chtěl jíst úplně každý.“

Nina Špitálníková: Svědectví o životě v KLDR 

Autorka je česká koreanistka, odbornice na Korejskou lidově demo-

kratickou republiku. Jako jediná žena ze Západu se účastnila studijní-
ho pobytu na Univerzitě Kim Il-songa v Pchjongjangu.
Kniha nabízí 7 rozhovorů s lidmi, kterým se podařilo uprchnout z nej-
uzavřenější země na světě, kde vládne dynastie Kimů a kde jsou non-
stop sledovaní všichni a všude – ve škole, v práci, na ulici i doma.
Tuto knihu si musí člověk přečíst, aby pochopil její sílu a  poselství, 
protože tyto příběhy vám úplně změní pohled na svobodu.

Ukázka:
Otázka: Kdy jste byla nejšťastnějším dítětem?
Odpověď: „To si pamatuji úplně přesně. Šla jsem ze školy jako vždycky 
a našla jsem na zemi bonbón. Cucavý bonbón zabalený v takovém rů-
žovém papíru. Válel se tam jen tak a nikdo si ho nevšiml. Sebrala jsem ho 
a schovala do kapsy. Já jsem předtím bonbón nikdy neměla, a tak pro mě 
představoval poklad. Opravdový poklad. Každý den jsem si jednou líz-
la, aby mi vystačil i na další dny. Vydržel mi docela dlouho. Usínala jsem 
s  myšlenkou na bonbón a  těšila se, až si ráno zase líznu. To bylo moje 
nejšťastnější období. Teď se mi to zdá směšné, ale bonbón byl takové bo-
hatství.“

Tyto knihy máme v knihovně a spoustu dalších krásných a zajímavých 
titulů, ze kterých si určitě každý vybere svůj oblíbený žánr. 

Kadlecová Helena, knihovnice
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Vždy s úsměvem. Aktuální sestava.
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Fotogalerie

Ve fotogalerii vám chceme připomenout 
události a změny v našem veřejném prostoru 
v uplynulých čtyřech letech. 
Za tyto čtyři roky přibylo v  obci 2,2 km no-
vých chodníků, 0,5 km nových komunikací, 
přes 1 km nových inženýrských sítí, postave-
no bylo 82 nových parkovacích míst, přes 120 
nově vysázených stromů, máme novou zase-

dačku, rozšířený sběrný dvůr, nové technické 
zázemí, novou střechu hasičky, závlahu na 
hřišti, zahradu ve školce, střelnice a spoustu 
jiných malých projektů a staveb. Máme nový 
rozhlas, nový web, digitální infokanál a  také 
první knihu o Starovicích, za což patří podě-
kování především autorce Petře Pokorné. 
Mimo to jsme pořídili novou techniku v po-

době cisterny za traktor, nové sekačky na trá-
vu, nosiče kontejneru s kontejnery pro lepší 
odpadové hospodaření. I přes tyto mnohé in-
vestice hospodaříme s  vyrovnaným rozpoč-
tem, splatili jsme úvěr za kanalizaci a máme 
dostatečnou finanční rezervu na horší časy. 

Zastupitelé

2018.12 Pořízení nové cisterny za traktor. 2018.12. Parkoviště 3. řádek (investice 352 tis. Kč).

2018.11 Zahájení stavby parkoviště na 3. řádku.

2019.01 Pořízení přívěsu za traktor. 2019.03 Rekonstrukce dešťové kanalizace 3. řádek (investice 780 tis. Kč).

2018.11 Hasička - výměna střechy.
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2019.03 Závlaha na fotbalovém hřišti (investice obce 180 tis. Kč).

2019.05 3. řádek - rekonstrukce chodníku. 2019.05 Mateřská škola - rekonstrukce zahrady.

2019.03 Rekonstrukce chodníku na 3. řádku.

2019.05 Rekonstrukce 3. řádku. 2019.05 Zálivy na kontejnery.

2019.07 Archeologický výzkum. 2019.07 Demolice domu č. p. 96 po paní Klaškové.
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2019.08 Stavba chodníku na 4. řádku (investice 750 tisíc Kč). 2019.09 Nová autobusová zastávka u hlavní silnice.

2019.11 Výsadba jehličnanů u hřiště.2019.11 Rozšíření vozovky u hřbitova.

2019.09 Stavba inženýrských sítí BR4.

2019.10 Rekonstrukce plynovodu. 2019.11 Rozšíření vozovky na 1. řádku.

2019.10 Výstavba 11 nových parkovacích míst 
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2020.03 Stavba parkovacích ploch na 1. řádku. 2020.04 Pořízení EKOvozítka..

2020.01 Směna pozemku nad COOP za dům paní Klaškové.

2020.02 Dokončení chodníku na 0. řádku. 2020.03 Rekonstrukce zasedačky.

2019.11 Výstavba 7 nových parkovacích míst. 2019.12 Výstavba zpomalovacího retardéru.

2020.01 Zahájení rekonstrukce zasedací místnosti.
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2020.05 Parkovací místa před COOP. 2020.05 Rekonstrukce zasedačky.

2020.04 Rekonstrukce dešťové kanalizace 3. řádek, II.etapa, cena 3,3 mil. Kč. 2020.04 Rekonstrukce dešťové kanalizace na 3. řádku.

2020.08 Demolice garáže v MŠ. 2020.08 Stavba pergoly v MŠ.

2020.06 Zasedačka v novém. 2020.07 Stavba 36 parkovacích míst na 3. řádku.
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2020.08 Stavba závětrného valu u hřiště. 2020.09 Začátek výstavby RD na BR4.

2020.10 Oprava komunikace za 3. řádkem.

2020.11 Výsadba stromořadí kolem cyklostezky.

2020.11 Stavba chodníku na 3. řádku.

2020.12 Terénní úpravy nad obchodem COOP.

2021.03 Stavba SDO. 2021.03. Zahájení přístavby SDO.
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2021.04 Stavba inženýrských sítí BR3. 2021.04 Zahájení úpravy střelnice.

2021.05 Dokončená stavba rozšíření sběrného dvoru. 2021.06 Areál u střelnice.

2021.08. Rekonstrukce vozovky na 3. řádku.

2021.10 Stavba altánku u cyklostezky.

2021.09 Realizace asfaltové cesty do Popic.

2021.10 Průběh stavby RD na 4. řádku.
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2021.11 Výsadba stromořadí u kapličky sv. Marka.

2022.03 Pomoc Ukrajincům, příprava fary.

2021.11 Instalace Z-Boxu.

2022.04 Výměna osvětlení v sokolovně za úsporné LED svítilny.

2021.11 Zahájení přístavby sokolovny.

2021.10 Stavba workoutového hřiště.

2021.11 Dokončené workoutové hřiště.

2022.04 Pokračování přístavby sokolovny.
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2022.04 Zahájení stavby chodníku a pokládky optiky na 1. řádku. 2022.05 Třetí řádek po rekonstrukci.

2022.05 Vysázené stromy u kapličky. 2022.06 Technické zázemí obce dokončeno.

2022.07 Křest první knihy o Starovicích.

2022.07 Rozšíření vozovky po stavbě chodníku. 2022.07 Oprava fasády věže kostela za finančního přispění obce.
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2022.09 Chodník před rekonstrukcí.

2022.09 Dokončený chodník na 1. řádku.

2022.09 Změna křižovatky, zvýšení bezpečnosti.

2022.08 Stavba logistického centra PPL.

Redakční tým: Mgr. Petra Pokorná, Antonín Kadlec, Jiří Lang
Dopisovatelé: Kolektiv MŠ, Karel Vala ml.

Vydává Obec Starovice, Evidenční číslo MK E 20138, Vychází čtvrtletně 340 výtisků, zdarma. Redakční rada: Mgr. Petra Pokorná, Antonín Kadlec, E-mail: obec@starovice.cz
Grafická úprava a tisk: Tiskárna Brázda - www.TiskarnaBrazda.cz

Kdy Kde Co Kdo

 sobota 8. října 
15:00 fotbalové hřiště Drakiáda TJ Sokol

11. listopadu školka Uspávání broučků školka

neděle u myslivny Krojované hody Sokol

27. listopadu náves Adventní neděle na návsi obec

 pondělí 
26. prosince sokolovna Ochutnávka mladých vín vinaři

Více o připravovaném programu se dozvíte na www.starovice.cz

Kalendář kulturních a sportovních akcí na poslední čtvrtletí roku 2022


